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Rada Miejska w Sławnie 

 

Protokół nr II/2024 

Wygenerowany z programu eSesja.pl oraz uzupełniony przez protokolanta. 

INTEGRALNĄ CZĘŚCIĄ PROTOKOŁU JEST NAGRANIE AUDIO-VIDEO Z SESJI, 

DOŁĄCZONE DO PROTOKOŁU (dostępne w biurze Rady Miejskiej, na stronie internetowej 

oraz w BIP Urzędu Miejskiego w Sławnie, a także na kanałach w systemach streamingowych). 

Sesja 20 maja 2024r. 

  

Obrady rozpoczęto o godz. 13:00, a zakończono o godz. 13:13. Sesja odbyła się w budynku 

Urzędu Miejskiego w Sławnie w sali nr 32. Prowadziła ją Przewodnicząca Rady Miejskiej  

w Sławnie – Marzena Łużyńska. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 radnych: 

1. Marcin Bojaryn 

2. Bartosz Bukowski 

3. Laurence Cherni 

4. Tomasz Choroś 

5. Joanna Iwko 

6. Paweł Kopczyński 

7. Marzena Łużyńska 

8. Dominik Margielewski 

9. Maciej Motyl 

10. Marcin Podolski 

11. Adam Poprawski 

12. Jarosław Stark 

13. Karolina Stępień 

14. Marta Stępień 

15. Ewa Wojciechowska 

W sesji udział wzięli także: 

− Sekretarz Miasta Sławno – Daniel Wojniak, 

− Skarbnik Miasta Sławno – Marek Malinowski, 

− Naczelnicy Wydziałów Urzędu Miejskiego w Sławnie: Organizacyjnego – Daniel 

Wojniak, Gospodarki Przestrzennej i Obrotu Nieruchomościami – Szymon Koprowicz, 

− radca prawny – Paweł Jóźwiak, 

− zaproszeni goście: Krzysztof Kowalczyk (Dyrektor Ośrodka Sportu i Rekreacji  

w Sławnie), Aneta Świątek (Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 2 w Sławnie),  

− uczniowie klas 1c i 3a z Liceum Ogólnokształcącego w Sławnie na czele  

z nauczycielem – Mirosławem Kopowskim. 

Listy obecności stanowią załączniki do protokołu. 
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PORZĄDEK POSIEDZENIA 

1. Sprawy organizacyjne: 

a) otwarcie sesji, stwierdzenie kworum, 

b) przyjęcie porządku obrad, 

c) przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji – z 7 maja 2024r. 

2. Trybuna obywatelska. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia składów osobowych stałych komisji Rady 

Miejskiej w Sławnie. 

4. Wnioski radnych.  

5. Zamknięcie sesji. 

PRZEBIEG POSIEDZENIA 

1. Sprawy organizacyjne 

 

a) Otwarcie sesji, stwierdzenie kworum 

Przewodnicząca otworzyła ostatnią sesję, stwierdzając kworum i witając zebranych. 

b) Przyjęcie porządku obrad 

 

Głosowano w sprawie: Przyjęcie porządku obrad  

 

Wyniki głosowania 

ZA : 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Marcin Bojaryn, Bartosz Bukowski, Laurence Cherni, Tomasz Choroś, Joanna Iwko, 

Paweł Kopczyński, Marzena Łużyńska, Dominik Margielewski, Maciej Motyl, Marcin 

Podolski, Adam Poprawski, Jarosław Stark, Karolina Stępień, Marta Stępień, Ewa 

Wojciechowska 

c) Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji - z 7 maja 2024r. 

Do protokołu uwag nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji - z 7 maja 2024r.  

 

Wyniki głosowania 

ZA : 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Marcin Bojaryn, Bartosz Bukowski, Laurence Cherni, Tomasz Choroś, Joanna Iwko, 

Paweł Kopczyński, Marzena Łużyńska, Dominik Margielewski, Maciej Motyl, Marcin 

Podolski, Adam Poprawski, Jarosław Stark, Karolina Stępień, Marta Stępień, Ewa 

Wojciechowska 
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2. Trybuna obywatelska 

 

W ramach trybuny obywatelskiej nikt nie zabrał głosu. 

 

3. Podjęcie uchwały nr II/5/2024 w sprawie ustalenia składów osobowych stałych komisji 

Rady Miejskiej w Sławnie 

Radni nie mieli uwag. 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia składów osobowych stałych 

komisji Rady Miejskiej w Sławnie 

Wyniki głosowania 

ZA : 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Marcin Bojaryn, Bartosz Bukowski, Laurence Cherni, Tomasz Choroś, Joanna Iwko, 

Paweł Kopczyński, Marzena Łużyńska, Dominik Margielewski, Maciej Motyl, Marcin 

Podolski, Adam Poprawski, Jarosław Stark, Karolina Stępień, Marta Stępień, Ewa 

Wojciechowska 

 

4. Wnioski radnych 

1. Marcin Podolski – na przejściu dla pieszych na ul. Koszalińskiej – mimo wcześniejszych 

interwencji w tej sprawie – nadal się nic nie dzieje w kierunku poprawy bezpieczeństwa; 

przejście jest całkowicie niewidoczne, nie ma oznaczeń poziomych, jest jeden znak pionowy; 

kierowcy nie zwracają uwagi na pieszych podchodzących do przejścia; prośba o pilną 

interwencję; 

2. Bartosz Bukowski – prośba o usunięcie pojazdu z terenu parkingu pomiędzy blokami przy            

ul. Jedności Narodowej 6 a Powstańców Warszawskich 1 – auto osobowe marki Rover                  

o numerze rejestracyjnym ZSL 24436; najprawdopodobniej pojazd ten został porzucony, gdyż 

od około roku niezmiennie stoi zaparkowany w ten sam sposób w tym samym miejscu; 

zgodnie z wiedzą radnego – w tym czasie nikt tego pojazdu nie używał; prośba o podjęcie 

interwencji w tej sprawie celem zwolnienia miejsca parkingowego i umożliwienia korzystania 

z niego innym uprawnionym; 

3. Bartosz Bukowski – prośba o podjęcie interwencji w sprawie oznakowania stosowanego przy 

prowadzonych pracach remontowych na ul. Gdańskiej; w szczególności osoby przyjezdne 

skarżą się na brak czytelnego oznakowania objazdu, co utrudnia im poruszanie się po mieście 

i docieranie do celu podróży; wielu przejeżdżających ma również problemy ze znalezieniem 

drogi do Postomina, Jarosławca czy Ustki – kłopoty z tym mogą się nasilić wraz z nastaniem 

okresu wakacyjnego i utrudnić poruszanie się po mieście nie tylko przejezdnym, ale również 

mieszkańcom; 

4. Bartosz Bukowski – ponowienie zapytania o remont stadionu miejskiego w Sławnie; ostatnia 

odpowiedź w tej sprawie jest niewystarczająca, gdyż nie ukazuje żadnej perspektywy 

czasowej korzystania przez kibiców i piłkarzy z ww. obiektu; prośba o wskazanie, czy realną 

jest perspektywa korzystania z obiektu przez lokalne kluby piłkarskie i kibiców już od lata 

2024 roku; prośba o udostępnienie radnemu do wglądu dokumentacji związanej                                     

z inwestycją dotyczącą stadionu miejskiego – po uprzednim umówieniu terminu wglądu; 
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5. Laurence Cherni – na placu zabaw przy ul. 3 Maja sprzęt jest stary i stwarzający 

niebezpieczeństwo – ostatnio jedno z dzieci zakleszczyło się na jednym z nich; prośba                   

o zajęcie się zapewnieniem bezpieczeństwa na ww. placu zabaw; 

6. Joanna Iwko – mieszkańcy ul. Leśnej mają problem z dostaniem się do swoich domów ze 

względu na stan drogi (dziury, wystające druty) – prośba o zabezpieczenie drogi płytami do 

czasu jej zrobienia oraz zabezpieczenie drzew, których gałęzie spadają na tę drogę                      

(ul. Leśną); 

7. Dominik Margielewski – przy przejściu dla pieszych w obrębie skrzyżowania ulic 

Sienkiewicza z Armii Krajowej na wysepce znajduje się złamany znak drogowy; 

8. Joanna Iwko – na wysokości „Biedronki” naprzeciwko fontanny w nawierzchni zrobiła się 

dziura; 

9.  Tomasz Choroś – prośba o postawienie lustra drogowego przy skrzyżowaniu ulic Rolnej                  

z Kosynierów – dwa razy doszło tam do kolizji, zerowa widoczność; 

10. Tomasz Choroś – prośba o przestawienie drogowskazu przy skrzyżowaniu ulic Kosynierów  

z Ogrodową – stoi na działce prywatnej, a nie w pasie drogowym; 

11. Tomasz Choroś – prośba o interwencję ws. znaku postoju na ul. Działkowej; aktualnie jest 

zorganizowany objazd do ul. Chopina – od ul. Gdańskiej przez Działkową i Witosa; jest tam 

po prawej stronie znak postoju, którego nie respektują działkowcy, przez co w godzinach 

szczytu tworzą się zatory; 

12. Paweł Kopczyński – prośba o częstsze opróżnianie pojemników przy Bramie Słupskiej; 

śmieci się z nich wysypują i właściciele okolicznych posesji znajdują je pod swoimi płotami, 

a przychodzi do nich pracownik Urzędu Miejskiego i krytykuje ich za to, że mają 

nieposprzątane śmieci przy swoich posesjach; 

13. Paweł Kopczyński – kolejny raz zgłasza stan ul. Polanowskiej – od budowy S6 w kierunku 

miasta (kostka); nadal są wielkie dziury, auta gwałtownie hamują i może dochodzić do kolizji; 

radny kolejny raz prosi o pilną interwencję. 

 

 

5. Zamknięcie sesji 

 

Przewodnicząca zamknęła sesję 20 maja 2024r. 

 

 Przewodnicząca 

Rady Miejskiej w Sławnie 

Marzena Łużyńska 

 

 

Protokołowała Aleksandra Leśków 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
  


